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Protokoll från styrelsemötet, 2024-06-03, kl 15 - 17 

 

Plats: Sockerbagaren, Skara 

Närvarande:  Elisabet Stålarm, Lars Andersson, Aina Andersén, Inga-Britt Bohlin, Evy    

Edenholm och Sonja Lejmark  

Ej närvarande: Rune Lundén,  PO Damberg (KPR) 

 

§1 Inledning 

 Ordföranden Elisabet hälsar alla ledamöter välkomna och förklarar mötet 

öppnat. 

 

§2 Godkännande av ärendelista 

 Styrelsens beslut 

Ärendelistan godkänns. 

  

§3 Föregående mötesprotokoll, 2024-05-06 

 Elisabet informerar om att hon har bjudit in Josefina Timberg och Ulrica Lomell 

till styrelsemötet den 12 augusti för ett inledande samtal kring ökad delaktighet 

samt påverkansmöjligheter från medborgare när det gäller vård och omsorg i 

kommunen..   

Styrelsens beslut 

 Protokollet läggs till handlingarna. 

  

§4 Medlemsfrågor 

 Rune har via e-post redovist följande förändring av antalet medlemmar sedan 

styrelsemötet den 6 maj: 

 En ny medlem har tillkommit. 

För närvarande har vi 453 aktiva medlemmar och 16 vänmedlemmar.  
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§5 KPR 

 Elisabet deltog i senaste KPR-mötet den 27 maj. 

Information från mötet: 

- Omsorgschefen Pernilla Magnusson presenterade den nyligen tillträdda 

äldreomsorgschefen Anna Falk. 

- Sommarbemanningen inom äldreomsorgen är avklarad på ett positivt 

sätt. 

- Äldreomsorgsplanen ska revideras innan årsskiftet av en 

äldreomsorgsgrupp. Elisabet och PO ingår i gruppen. 

- Folkhälsostrategen Karin Skagelin efterlyser önskemål från 

pensionärsorganisationerna om vilka äldrefrågor som ska prioriteras i 

folkhälsoarbetet. 

- Äldresamordnaren Solveig Svantesson avgår med pension vid årsskiftet. 

Det är fortfarande inte klart hur det blir framöver med Sockerbagarens 

verksamhet eller andra aktuella lokalfrågor för seniorer. 

 

§6 Övriga rapporter 

- Flera styrelserepresentanter medverkade vid den årliga Kaplansdagen 

den 25 maj. Den var välbesökt med många aktiviteter och särskilt för 

barnen. 

- Roland Johansson, samordnare för pensionärsorganisationernas 

badmintonverksamhet, rapporterar om genomförd verksamhet under 

våren samt höstens planerade verksamhet. Önskemål finns om att SPF 

ska stötta verksamheten med 400 kr för inköp av nya plastbollar.  

- Projekt Hemtjänstindex: 

Den tidigare projektledaren Helena Olsson informerar om att vid 

årsskiftet avslutades Hemtjänstindex som arvsfondsprojekt. 
Förbundet har beslutat att verksamheten fortsätter och formerna 

diskuteras nu med de parter som är inblandade i att ta fram indexet. 

 

§7 Ekonomin 

 Inga-Britt redovisar ett positivt resultat till och med maj månad med 15 tkr. 

I kassan finns 213 tkr samt 55 tkr på ett fasträntekonto. 

Uppdrag till Inga-Britt: 

- Förhandla fram föreningsrabatt för SPF Seniorerna på Munken. 

- Om möjligt ta fram gällande kontrakt för hyra av Missionskyrkans 

lokaler  

§8 Program/aktuellt läge 
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 26 juni Lunch på Kråks Värdshus 

 14 augusti Studiebesök Varnhems klosterkyrka 

21 augusti Resa till Styrsö-Brännö tillsammans med Valle SPF 

31 augusti Seniormässan 

18 september Upptaktsmöte/Månadsmöte med Susanne Lind  

 

§9 Aktuella inbjudningar/konferenser, skrivelser från förbund och Distriktet 

- SPF Vallebygdens styrelse bjuder in kollegorna i Skara och Ardala SPF  

till ett samverkansmöte den 30 september kl 14 i Axvalls 

församlingshem. 

- Genom medlemmen Svante Kihlander har det inkommit ett erbjudande 

från Lena Kihlander, professor i geriatrik, om att hon är villig att hålla ett 

populärvetenskapligt föredrag om Alzheimers sjukdom, minnesforskning 

med mera gärna i samarrangemang med kommunen, PRO med flera. 

Hon önskar endast reseersättning för att genomföra uppdraget vilken 

Folkhälsorådet åtar sig att bekosta. 

 

Elisabet kontaktar Lena Kihlander om medverkan samt kommunen och 

PRO för samverkan av aktiviteten under v 42 eller 43. 

 

§10 Övrigt 

- Workshop 

Styrelsen beslutade vidd föregående styrelsemöte den 6 maj att anordna en 

workshop för styrelsen och engagerade medlemmar under v 40. Syftet med 

dagen är att utveckla föreningens verksamhet. 

 Planering: 

 Workshoppen ska vara på Lundsbrunns Kurort den 2 oktober. Ola Wirtberg 

bjuds in som koordinator. Styrelsen samt 1–2 personer från varje aktivitetsgrupp 

deltar i workshoppen, totalt cirka 20 personer. 

 Inbjudan skickas ut under v33. 

Aina kontaktar Vuxenskolan för eventuell medfinansiering. 

 

- Föreningens arkiv 

Skara kommun har tackat nej till förvaring av föreningens handlingar. 
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Elisabet presenterar ett förslag till arkivplan för SPF Seniorerna i Skara. 

Styrelsen är överens om att arkivplanen är bra men ska kompletteras med VAR 

handlingarna ska förvaras. 

Styrelsen är överens om att återuppta kontakten med Skaraborgs föreningsarkiv 

för förvaring av SPF:s handlingar. 

- Servering av fika vid midsommarfirandet i Fornbyn 

Föreningen har erbjudits möjlighet att servera fika i samband med 

midsommarfirandet. Styrelsen är positiv till aktiviteten och det finns 

medlemmar både från styrelsen och aktivitetsgrupper som har möjlighet att 

delta. 

- Seniormässan 31 augusti.  

Vårt deltagande vid Seniormässan planeras vid nästa styrelsemöte den 12 

augusti. 

- Gemensam Pubkväll med PRO i Smedjan den 18 oktober.  

Planering: 

PRO, och SPF -föreningarna i Valle och Ardala bjuds in. Inbjudan skickas ut 

efter sommaren.  

Smedjan och underhållning med Bill Mountain Bluegrass är bokad för 

aktiviteten. Inga-Britt har ett quizz som kan genomföras under kvällen. 

Mat ska bokas från cateringföretag. 

 

§11 Nästa styrelsemöte 

 Måndagen den 12 august kl 15 – senast 17 i Sockerbagaren. Sonja tar med fika. 

 

 

§12 Nästa månadsmöte 

 Onsdagen den 18 september kl 14 i Missionskyrkan med Susanne Lind. 

 

 

§13 Mötet avslutas 

Ledamöterna tackar Evy för det goda fikabrödet. 

  

Elisabet tackar för ett givande möte och önskar ledamöterna en skön 

sommarledighet. Mötet avslutas. 

 

 

Justeras: 

Elisabet Stålarm    Sonja Lejmark 

Ordförande      Sekreterare 

 S
ES

, S
L 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k







1 
 


 


 


Protokoll från styrelsemötet, 2024-06-03, kl 15 - 17 


 


Plats: Sockerbagaren, Skara 


Närvarande:  Elisabet Stålarm, Lars Andersson, Aina Andersén, Inga-Britt Bohlin, Evy    


Edenholm och Sonja Lejmark  


Ej närvarande: Rune Lundén,  PO Damberg (KPR) 


 


§1 Inledning 


 Ordföranden Elisabet hälsar alla ledamöter välkomna och förklarar mötet 


öppnat. 


 


§2 Godkännande av ärendelista 


 Styrelsens beslut 


Ärendelistan godkänns. 


  


§3 Föregående mötesprotokoll, 2024-05-06 


 Elisabet informerar om att hon har bjudit in Josefina Timberg och Ulrica Lomell 


till styrelsemötet den 12 augusti för ett inledande samtal kring ökad delaktighet 


samt påverkansmöjligheter från medborgare när det gäller vård och omsorg i 


kommunen..   


Styrelsens beslut 


 Protokollet läggs till handlingarna. 


  


§4 Medlemsfrågor 


 Rune har via e-post redovist följande förändring av antalet medlemmar sedan 


styrelsemötet den 6 maj: 


 En ny medlem har tillkommit. 


För närvarande har vi 453 aktiva medlemmar och 16 vänmedlemmar.  







2 
 


  


§5 KPR 


 Elisabet deltog i senaste KPR-mötet den 27 maj. 


Information från mötet: 


- Omsorgschefen Pernilla Magnusson presenterade den nyligen tillträdda 


äldreomsorgschefen Anna Falk. 


- Sommarbemanningen inom äldreomsorgen är avklarad på ett positivt 


sätt. 


- Äldreomsorgsplanen ska revideras innan årsskiftet av en 


äldreomsorgsgrupp. Elisabet och PO ingår i gruppen. 


- Folkhälsostrategen Karin Skagelin efterlyser önskemål från 


pensionärsorganisationerna om vilka äldrefrågor som ska prioriteras i 


folkhälsoarbetet. 


- Äldresamordnaren Solveig Svantesson avgår med pension vid årsskiftet. 


Det är fortfarande inte klart hur det blir framöver med Sockerbagarens 


verksamhet eller andra aktuella lokalfrågor för seniorer. 


 


§6 Övriga rapporter 


- Flera styrelserepresentanter medverkade vid den årliga Kaplansdagen 


den 25 maj. Den var välbesökt med många aktiviteter och särskilt för 


barnen. 


- Roland Johansson, samordnare för pensionärsorganisationernas 


badmintonverksamhet, rapporterar om genomförd verksamhet under 


våren samt höstens planerade verksamhet. Önskemål finns om att SPF 


ska stötta verksamheten med 400 kr för inköp av nya plastbollar.  


- Projekt Hemtjänstindex: 


Den tidigare projektledaren Helena Olsson informerar om att vid 


årsskiftet avslutades Hemtjänstindex som arvsfondsprojekt. 
Förbundet har beslutat att verksamheten fortsätter och formerna 


diskuteras nu med de parter som är inblandade i att ta fram indexet. 


 


§7 Ekonomin 


 Inga-Britt redovisar ett positivt resultat till och med maj månad med 15 tkr. 


I kassan finns 213 tkr samt 55 tkr på ett fasträntekonto. 


Uppdrag till Inga-Britt: 


- Förhandla fram föreningsrabatt för SPF Seniorerna på Munken. 


- Om möjligt ta fram gällande kontrakt för hyra av Missionskyrkans 


lokaler  


§8 Program/aktuellt läge 
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 26 juni Lunch på Kråks Värdshus 


 14 augusti Studiebesök Varnhems klosterkyrka 


21 augusti Resa till Styrsö-Brännö tillsammans med Valle SPF 


31 augusti Seniormässan 


18 september Upptaktsmöte/Månadsmöte med Susanne Lind  


 


§9 Aktuella inbjudningar/konferenser, skrivelser från förbund och Distriktet 


- SPF Vallebygdens styrelse bjuder in kollegorna i Skara och Ardala SPF  


till ett samverkansmöte den 30 september kl 14 i Axvalls 


församlingshem. 


- Genom medlemmen Svante Kihlander har det inkommit ett erbjudande 


från Lena Kihlander, professor i geriatrik, om att hon är villig att hålla ett 


populärvetenskapligt föredrag om Alzheimers sjukdom, minnesforskning 


med mera gärna i samarrangemang med kommunen, PRO med flera. 


Hon önskar endast reseersättning för att genomföra uppdraget vilken 


Folkhälsorådet åtar sig att bekosta. 


 


Elisabet kontaktar Lena Kihlander om medverkan samt kommunen och 


PRO för samverkan av aktiviteten under v 42 eller 43. 


 


§10 Övrigt 


- Workshop 


Styrelsen beslutade vidd föregående styrelsemöte den 6 maj att anordna en 


workshop för styrelsen och engagerade medlemmar under v 40. Syftet med 


dagen är att utveckla föreningens verksamhet. 


 Planering: 


 Workshoppen ska vara på Lundsbrunns Kurort den 2 oktober. Ola Wirtberg 


bjuds in som koordinator. Styrelsen samt 1–2 personer från varje aktivitetsgrupp 


deltar i workshoppen, totalt cirka 20 personer. 


 Inbjudan skickas ut under v33. 


Aina kontaktar Vuxenskolan för eventuell medfinansiering. 


 


- Föreningens arkiv 


Skara kommun har tackat nej till förvaring av föreningens handlingar. 
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Elisabet presenterar ett förslag till arkivplan för SPF Seniorerna i Skara. 


Styrelsen är överens om att arkivplanen är bra men ska kompletteras med VAR 


handlingarna ska förvaras. 


Styrelsen är överens om att återuppta kontakten med Skaraborgs föreningsarkiv 


för förvaring av SPF:s handlingar. 


- Servering av fika vid midsommarfirandet i Fornbyn 


Föreningen har erbjudits möjlighet att servera fika i samband med 


midsommarfirandet. Styrelsen är positiv till aktiviteten och det finns 


medlemmar både från styrelsen och aktivitetsgrupper som har möjlighet att 


delta. 


- Seniormässan 31 augusti.  


Vårt deltagande vid Seniormässan planeras vid nästa styrelsemöte den 12 


augusti. 


- Gemensam Pubkväll med PRO i Smedjan den 18 oktober.  


Planering: 


PRO, och SPF -föreningarna i Valle och Ardala bjuds in. Inbjudan skickas ut 


efter sommaren.  


Smedjan och underhållning med Bill Mountain Bluegrass är bokad för 


aktiviteten. Inga-Britt har ett quizz som kan genomföras under kvällen. 


Mat ska bokas från cateringföretag. 


 


§11 Nästa styrelsemöte 


 Måndagen den 12 august kl 15 – senast 17 i Sockerbagaren. Sonja tar med fika. 


 


 


§12 Nästa månadsmöte 


 Onsdagen den 18 september kl 14 i Missionskyrkan med Susanne Lind. 


 


 


§13 Mötet avslutas 


Ledamöterna tackar Evy för det goda fikabrödet. 


  


Elisabet tackar för ett givande möte och önskar ledamöterna en skön 


sommarledighet. Mötet avslutas. 


 


 


Justeras: 


Elisabet Stålarm    Sonja Lejmark 


Ordförande      Sekreterare 
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